
Interpelácia č. 18/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Berešová: 
Chcem poukázať na zlý stav chodníkov v oblasti Vojenské lúčky, Varichovská ulica veľmi 
zlé, Lúčna ulica, katastrofa, Drehňovská ulica nevyjadrujem sa, platili sme si sami asfalt, aby 
sme  tam sa nepodkýňali o to, ale aj tak ho treba dať do poriadku a takisto ostatné, ostatné 
ulice, čo sa týka časti Vojenských lúčok. Na toto chcem poukázať a potrebovala by som, aby 
bolo to vyjadrenie v časovom horizonte, kedy sa to bude riešiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka problematických chodníkov tak, ako som už odpovedal pánovi Pristášovi, ak bude 
vôľa zo strany vás poslancov, zaradí sa do rozsahu týchto opráv, vyčlení sa suma na túto 
opravu, ktorá prejde schvaľovacím procesom v zastupiteľstve a ak sa rozhodne, vašim 
rozhodnutím, vašim hlasovaním, myslím si, že nebude s tým žiaden problém. Je to len na 
rozhodnutí vás poslancov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 


